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  Styrelsemöte 220302 

 

 

 

 

Närvarande: Maud Johnson, Inger Karlsson, Ros-Marie Ehn, Svante Friberg, Kim Widman, 

Kith Hillman, Caroline Schmidt, Emelie Hillman, Helena Lönnholm 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Svante förklarar mötet öppnat 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänd 

 

§ 3 Val av justeringsmän 

Maria Green och Inger Karlsson utses till justeringsmän 

 

 § 4 Föregående mötesprotokoll 

Det är viktigt att mötesprotokollen alltid finns i pärmen. 

Det nya medlemssystemet ”membersite” är nu i gång.   

 

§ 5 Ordförandens rapport 

SBK:s ställningstagande till Ukraina-konflikten finns på hemsidan. Vi kommer 

inte ta några domare från därifrån och inga tävlande skickas dit. 

 

§ 6 Kassörens rapport 

Vi har för närvarande 327 medlemmar och en stabil ekonomi. Det börjar trilla 

in kursanmälningar och tävlingsanmälningar. 



Maud ska ha möte med Studiefrämjandet om hur vi rapporterar studiecirklar. 

Det kommer ett nytt medlemsregister från SBK, och där kommer det digital 

information som kommer läggas upp på SBK:s hemsida. 

Förslag att även söka verksamhetsstöd från kommunen, som baseras på hur 

många som deltar i olika aktiviteter. 

Även Corona-stöd finns att söka, som baseras på vilka aktiviteter som fick 

ställas in och vad vi förlorat. 

 

§ 7 Inkommande/Utgående post 

Licensen för Zoom går ut. Beslut att vi förlänger ett år till. 

 

§ 8 Rapport från utskotten 

• Tävling: Inget att rapportera 

• Utbildning: Linda Lindholm medverkar på länk. Det är ett jättesug efter 

kurser och några är på gång.  

Kompendiet för priser på kursen och föreläsningar behöver revideras. 

Svante, Maria och Linda träffas och tittar på det. 

• Organisation & PR: Inget att rapportera 

• Köket: Inget att rapportera 

• Anläggningen: Det behövs sanda på planerna. Maud kollar om det finns 

någon som kan fixa det. 

Sopbilen hämtar inga sopor, eftersom det är för isigt på parkeringen. 

• Skydd: Inget att rapportera 

• Agility: Inget att rapportera 

• Rally: Inget att rapportera 

• Samhällsnyttiga hundar: Inget att rapportera 

 

§ 9 Övrigt:  

• Finns det något intresse av att göra en aktivitetsbana i skogen? Det 

skulle gå att få till något med ganska enkla medel. 

 

 

§ 10 Mötet avslutas:  

• Nästa styrelsemöte 2 mars 

 



  

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Svante Friberg   Helena Lönnholm                                                    

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Inger Karlsson   Maud Johnson                                                               

Justerare    Justerare 


